
Protokół Nr XVII/2012 
z XVII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubomino 

z dnia 12 listopada 2012r. 
 

Sesja Rady Gminy odbyła się w sali narad Urzędu Gminy w Lubominie. 
Początek obrad o godz: 12:00 – zakończenie 13:30. 
 
 Stan Rady Gminy - 15 radnych 
 Radnych obecnych - 11 radnych 
 
Listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr 1,2 i 3 do nin. protokołu. 
 
Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Sesję otworzył Z- ca Przewodniczącego Rady Marian Witkowski. Przywitał Wójta Pana Andrzeja 
Mazura, p. Skarbnik, Dyrektorki Szkół, radnych, sołtysów oraz gości. Następnie, w oparciu o listę 
obecności, stwierdził prawomocność obrad i przedstawił projekt porządku obrad, który został 
przesłany radnym, wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Informacja o działalności Wójta między sesjami. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)  zmian w budŜecie Gminy Lubomino na rok 2012. 
b) realizacji projektu o nazwie:”Generator Naukowców”. 
c) podziału gminy na stałe obwody głosowania. 
d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych. 
e) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Lubomino z organizacjami         

pozarządowymi oraz z innymi podmiotami o których mowa w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003r. o działalności poŜytku publicznego i wolontariacie na terenie gminy 
Lubomino na rok 2013r. 

f) określenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2013. 
g) określenia stawek podatku od środków transportowych  na rok 2013. 
4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych, w tym o wynikach sprawdzianu 

szóstoklasistów i egzaminu gimnazjalnego uczniów. 
5. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych radnych, pracowników UG i kierowników 

jednostek organizacyjnych gminy. 
6. Wnioski i zapytania radnych, sprawy róŜne. 
7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
8.    Zamknięcie obrad. 

 
Nie wniesiono uwag do powyŜszego porządku obrad. 
 
 
Ad.2. Informacja o działalności Wójta między sesjami. 
  
Wójt Andrzej Mazur  – przedłoŜył radzie informację dotyczącą swojej działalności w okresie 
między sesjami tj od 27 września do  12 listopada  2012r. 
 
Informacja stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 
 
W związku z przedstawioną informacją zgłoszono następujące pytania: 
 



Radny Piotr Trojan  – odnośnie pkt. 1 informacji zapytał na kiedy przewidziane jest zakończenie 
inwestycji? 
 
Wójt Andrzej Mazur – Poinformował, Ŝe zgodnie z umową do końca maja przyszłego roku. 
 
Radny Piotr Trojan – odnośnie pkt. 4 informacji zapytał ile łącznie metrów chodnika zrobiono 
przy drogach powiatowych w miejscowości Wolnica ? 
 
Wójt Andrzej Mazur - „Dokładnie nie pamiętam około 350 metrów bieŜących. Myślę, Ŝe nie 
długość ale kwadraty są waŜniejsze, poniewaŜ było liczone od metra kwadratowego.” Poprosił aby 
na sesję zawołać p. I. Gołębiewskiego – pracownika UG, który dokładnie mierzył długość chodnika. 
 
Pracownik UG Ireneusz Gołębiewski - „ Było robione około 418 – 420 m² ” 
 
Radny Piotr Trojan - „Jaki był udział powiatu?” 
 
Wójt Andrzej Mazur  - „Udział powiatu wynosił 50%”.  
 
Radny Piotr Trojan – Zapytał jaka jest powierzchnia działek wymienionych w pkt. 8 informacji? 
 
Wójt Andrzej Mazur  – „Wykaz jest na tablicy. To są działki rzędu 1,2, 3 ary. Te działeczki są juŜ 
zagospodarowane chcemy to uporządkować, poniewaŜ ludzie chcą tytuły prawne do działek”. 
 
Radny Piotr Trojan – odnośnie pkt.9 informacji zapytał, co wchodzi w zakres prac w związku z 
usuwaniem wyrobów azbestowych? 
 
Wójt Andrzej Mazur – „Zdjęcie azbestu i wywiezienie na składowisko. JeŜeli dobrze pamiętam to 
15 % płaci osoba fizyczna, na resztę mamy umowę z Funduszem Ochrony Środowiska”. 
 
Radny Piotr Trojan – Zapytał czy prace wymienione w pkt. 10 podpunktach 1, 2 i 3 informacji  
były robione na zasadzie przetargu czy z wolnej ręki? 
 
Wójt Andrzej Mazur  – „Mamy przetarg na 300 godzin koparki, koparko – ładowarki.  Jak jest 
potrzeba to p. I. Gołębiewski z tej puli korzysta. Przeprowadzono zapytanie o cenę, wynegocjowana 
cena koparki wynosi poniŜej 100 zł brutto”. 
 
Radny Piotr Trojan – Odnośnie zarządzenia 55 w sprawie powołania Komisji Konkursowej w 
celu zaopiniowania ofert złoŜonych w otwartym konkursie ofert, zapytał czego dotyczył konkurs? 
 
Wójt Andrzej Mazur  – Odpowiedział, Ŝe konkurs dotyczył organizacji pozarządowych. 
 
Radny Stanisław Sienkiewicz - Odnośnie pkt. 11 i 12 informacji zapytał czy osoby, które zostały 
wybrane na stanowiska  były osobami najbardziej kompetentnymi? 
 
Wójt Andrzej Mazur – „ Cała procedura jest w internecie opisana. W obu przypadkach były dwa 
etapy. Pierwszy etap był pisemny, drugi ustny. W pierwszym do ustnego przeszły dwie osoby w 
drugim do ustnego przeszła jedna osoba” 
 
 
 
 
 



Ad.3a. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Lubomino na rok 2012. 
 
Skarbnik Gminy Maria Wojtczak – zapoznała zebranych z projektem uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Poinformowała o zmianach jakie nastąpiły w projekcie uchwały przesłanym do 
radnych w związku ze złoŜonym przez GOPS wnioskiem o zwiększeniu kwoty zwrotu nienaleŜnie 
pobranych świadczeń, które trzeba odprowadzić po stronie wydatków do budŜetu Wojewody. 
Dodała, Ŝe jeŜeli nie zwiększy się wydatków i dochodów będą przekroczenia. 
 
Wójt Andrzej Mazur  – Przeczytał wszystkim uchwałę w sprawie zmian w  w budŜecie Gminy 
Lubomino na rok 2012 z wprowadzonymi zmianami wraz z uzasadnieniem. 
 
Nie wniesiono Ŝadnych uwag, w związku z powyŜszym Z-ca Przewodniczącego Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu 10 głosami „za” oraz 1 
głosem „wstrzymującym” podjęła uchwalę w sprawie zmian w budŜecie Gminy Lubomino na rok 
2012. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do nin. protokółu. 
 
 
Ad.3.b. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu o nazwie:”Generator Naukowców”. 
 
Wójt Andrzej Mazur – przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Dodał, Ŝe zaproszono 
Gimnazjum do udziału w takim projekcie, który ma polegać na  konstruowaniu robotów i maszyn 
cyfrowych. „Środki pochodzą z Kapitału Ludzkiego. Firma złoŜyła wniosek do Urzędu 
Marszałkowskiego, zakontraktowała pieniądze i szukała partnerów. Takim  partnerem okazało się 
nasze gimnazjum. KaŜdy partner musi zostać poparty taką uchwała przez radę”. 
 
Nie wniesiono Ŝadnych uwag do projektu uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu jednogłośnie podjęła uchwalę 
w sprawie  realizacji projektu o nazwie:”Generator Naukowców”. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do nin. protokółu. 
 
Ad.3c. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania. 
 
Wójt Andrzej Mazur  – Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. W związku ze zmianą 
okręgów wielomandatowych na okręgi jednomandatowe powyŜszym musieliśmy przeprowadzić  
związane z tym zmiany, przyporządkowując okręgi do siedzib obwodów głosowania. „Ponadto 
coraz większy nacisk jest kładziony, aby przynajmniej jeden lokal dostosować dla osób 
niepełnosprawnych, dlatego teŜ proponujemy Ŝeby następne wybory przeprowadzić w sali narad 
Urzędu Gminy Lubomino co umoŜliwi  głosowanie kaŜdej osobie niepełnosprawnej”.  Powiadomił, 
Ŝe jedyną zmianą jaką wprowadzamy jest włączenie miejscowości Gronowo do Zagon a tym 
samym zmiana siedziby głosowania wsi z Wolnicy na Lubomino.  
W pozostałych przypadkach Ŝadnych zmian nie ma, poza zwiększoną ilością okręgów. 
 
Nie wniesiono Ŝadnych uwag, w związku z powyŜszym Z-ca Przewodniczącego Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu jednogłośnie podjęła uchwalę 



w sprawie  podziału gminy na stałe obwody głosowania. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do nin. protokółu. 
 
Ad.3d. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg   
 gminnych. 
 
Wójt Andrzej Mazur – zapoznał zebranych z projektem uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Dodał, Ŝe ta uchwała jest potrzebna Ŝeby moŜna było skorzystać z Narodowego Programu Rozwoju 
Grup Lokalnych (popularnie zwanej schetynówki). Bez zaliczenia tych dróg to kategorii dróg 
gminnych, niestety odpadamy.  
 
Radny Piotr Trojan - „Nie ma moŜliwości Ŝeby była to droga powiatowa, to musi być droga 
gminna?”. 
 
Wójt Andrzej Mazur   - To jest nasza droga, ale Ŝeby zaliczyć ją do kategorii dróg gminnych 
zarząd wyŜszego szczebla musi wyrazić na to zgodę (opinię pozytywną). Do tej pory nie mieliśmy 
na to dokumentu. 
 
Nie wniesiono uwag do projektu uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu jednogłośnie podjęła uchwalę 
w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do nin. protokółu. 
 
 
Ad.3e. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy 
 Lubomino z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami o których mowa 
 w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności poŜytku publicznego i 
 wolontariacie na terenie gminy Lubomino na rok 2013r. 
 
 
Wójt Andrzej Mazur – przedstawił uchwalę wraz z uzasadnieniem. Poinformował, Ŝe rozdział 7 
pkt. 3 programu współpracy „Działania z zakresu poprawy poziomu bezpieczeństwa 
przeciwpoŜarowego  i porządku publicznego „ na wniosek jednego z członków Komisji Oświaty 
został zmieniony  na  „ Działania z zakresu poprawy poziomu bezpieczeństwa przeciwpoŜarowego, 
porządku i bezpieczeństwa publicznego „ 
 
Nie wniesiono Ŝadnych uwag, w związku z powyŜszym Z-ca Przewodniczącego Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu jednogłośnie podjęła uchwalę 
w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Lubomino z organizacjami 
pozarządowymi oraz z innymi podmiotami o których mowa w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003r. o działalności poŜytku publicznego i wolontariacie na terenie gminy Lubomino na rok 2013r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do nin. protokółu. 
 
 
 
 



Ad.3f. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2013. 
 
Wójt Andrzej Mazur – W związku z tym iŜ projekt uchwały był dokładnie przedstawiany na 
wszystkich komisjach, zapytał czy radni mają jeszcze jakieś pytania, uwagi lub wnioski do 
przedmiotowej uchwały. 
 
Radny Piotr Trojan  – „Chciałbym wnieść uwagę, którą juŜ wcześniej wnosiłem. Myślę, Ŝe 
wszystkich powinniśmy traktować jednym wskaźnikiem czyli tymi 4 %, które zostały załoŜone a 
nie wybiorczo grupę jakąś 5,5%”. 
 
Nie wniesiono więcej uwag do projektu uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 9 głosach „za”, 1 głosie 
„ przeciw” oraz 1 głosie „wstrzymującym” podjęła uchwalę w sprawie określenia stawek podatku 
od nieruchomości na rok 2013. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 
 
 
Ad.3g. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych  
 na rok 2013. 
 
Wójt Andrzej Mazur – Pokrótce przedstawił projekt uchwały w związku z tym, Ŝe był on 
dokładnie omawiany na wszystkich komisjach.  
 
Nie wniesiono Ŝadnych uwag, w związku z powyŜszym Z-ca Przewodniczącego Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy10 głosach „za” i 1 głosie 
„wstrzymującym” podjęła uchwalę w sprawie określenia stawek podatku od środków 
transportowych  na rok 2013. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 
 
 
Ad.4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych, w tym o wynikach sprawdzianu 
 szóstoklasistów i egzaminu gimnazjalnego uczniów. 
 
Wójt Andrzej Mazur  –  W związku z tum, Ŝe informację naleŜy przedstawić Radzie Gminy 
Lubomino , zapytał czy są uwagi odnośnie formuły sporządzania sprawozdania, poniewaŜ nigdzie 
nie jest określone jakie dane informacja powinna zwierać a jakie nie. Zapytał czy radni chcą aby w 
informacji zawierać równieŜ informacje  ze spraw nadzoru organu prowadzącego ? 
 
Radny Piotr Trojan  - „Myślę, Ŝe jeŜeli byśmy mieli uwagi czy zastrzeŜenia w sprawach 
merytorycznych to przecieŜ moglibyśmy wnioskować o zaproszenie kogoś z kuratorium i 
udzielenie szerszej informacji. Chyba kaŜdy z radnych powie uczciwie, Ŝe interesują go te części 
informacji, które Pan przygotował  wyrywkowo, bo nikt z nas nie jest takim specjalistą aby to 
dogłębnie analizować oraz aby takie dogłębne informacje były potrzebne”. 
 
Informacja w w/w sprawie  stanowi załącznik nr. 12 do nin. protokołu. 
 
 



 
 
Ad.5. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych radnych, pracowników UG i 
 kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 
 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady – przeczytał informację Przewodniczącego Rady Gminy  dotyczącą 
przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych radnych Gminy Lubomino, informację Wójta 
Gminy Lubomino o przeprowadzonej analizie oświadczeń majątkowych sekretarza, skarbnika, 
dyrektorów szkół i kierowników jednostek organizacyjnych oraz informację od Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Bartoszycach o wynikach analizy oświadczeń majątkowych przekazanych przez 
Wójta Gminy Lubomino, Przewodniczącego Rady Gminy oraz Wojewodę Warmińsko – 
Mazurskiego. 
 
Wójt Andrzej Mazur –  Przeczytał pismo z Warmińsko – Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w 
Olsztynie dotyczące oświadczeń majątkowych za 2011r. Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta 
oraz pismo z Urzędu Skarbowego w Olsztynie dotyczące analizy danych zawartych w 
oświadczeniach majątkowych złoŜonych przez pracowników samorządowych. 
 
Informacje w w/w sprawie stanowią załączniki nr 13, 14, 15, 16 i 17 do nin. protokołu. 
 
 
Ad.6. Wnioski i zapytania radnych, sprawy róŜne. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady – Przedstawił pismo Wójta Gminy Lubomino skierowane do rady 
dotyczące odrzucenia wniosku Sołectwa Ełdyty Wielkie w sprawie przyznania środków funduszu 
sołeckiego na rok 2013 ze względu na brak rzetelnego oszacowania kosztów przedsięwzięcia, 
przewyŜszającą kwotę zaplanowanych środków przypadającą sołectwu oraz nie złoŜeniem 
kompletnego wniosku w terminie. W związku z powyŜszym „zgodnie z art.4 ust.6 ustawy z dnia 20 
lutego 2009r. o funduszu sołeckim w przypadku podtrzymania wniosku przez sołtysa, Rada Gminy 
rozpatruje ten wniosek w terminie 30 dni od dnia jego otrzymania. Wójt związany jest 
rozstrzygnięciem Rady Gminy w tym zakresie”. Ponadto przeczytał prośbę skierowaną do Wójta 
Gminy Lubomino przez Sołtysa Ełdyt Wielkich p. Wiesława Rosickiego o uwzględnienie poprawki 
dotyczącej funduszu inwestycyjnego na rok 2013. 
 
Wójt Andrzej Mazur  – dodał, Ŝe  p. Sołtys po terminie dołączył prawidłowy kosztorys na samo 
docieplenie świetlicy w Ełdytach Wielkich. JeŜeli radni pozytywnie  przyjmą odwołanie sołtysa to 
wtedy planowana przez sołectwo inwestycja zostanie wprowadzona do budŜetu na 2013r.  
 
Pan Piotr Trojan  – „Myślę, Ŝe trzeba przegłosować to w związku z tym, Ŝe takie niedopatrzenia 
mogą zdarzyć się kaŜdemu”. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady poddał pod głosowanie wniosek sołtysa Wiesława Rosieckiego. 
 
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu jednogłośnie zagłosowała za 
pozytywny przyjęciem wniosku Sołectwa Ełdyty Wielkie w sprawie przyznania funduszu 
sołeckiego na rok 2013. 
 
Pismo w w/w sprawie stanowi  załącznik nr 18 do nin. protokółu. 
 
 
Wójt Andrzej Mazur  – Przeczytał pismo wraz z uzasadnieniem, które wpłynęło 6 listopada 2012 r. 



z  Komisariatu Policji w Ornecie do Rady Gminy Lubomino z prośbą o zaplanowanie w budŜecie 
Gminy Lubomino na 2013r. kwoty 10.000,00 zł z moŜliwością przekazania jej na Fundusz 
Wsparcia Policji KWP w Olsztynie na zakup radiowozu nie oznakowanego do Komisariatu Policji 
w Ornecie Komendy Powiatowej Policji w Lidzbarku Warmińskim. 
 
Radny Piotr Trojan  - „Dziwie się, Ŝe myślą o zakupie nowego samochodu a nie planują remontu 
tych dwóch, które mają. Myślę, Ŝe za te pieniądze by je wyremontowali.” 
 
Wójt Andrzej Mazur  - „Ja tego w budŜecie nie mogłem umieścić, muszę znać Państwa zdanie. 
JeŜeli będzie pozytywne to po wszystkich uchwałach budŜetowych, po zbilansowaniu budŜetu 
moŜemy się  zastanowić czy umieszczać to w budŜecie na przyszły rok.” 
 
Radny Stanisław Sienkiewicz – Zwrócił się do p. Skarbnik z zapytaniem czy stać nas na taka 
pomoc?:” 
 
Skarbnik Gminy Maria Wojtczak - „Trudno powiedzieć, poniewaŜ rok jest jeszcze nie 
zamknięty.” 
 
Wójt Andrzej Mazur - „Musicie Państwo powiedzieć czy przyjmujemy wniosek do realizacji. 
JeŜeli będzie decyzja pozytywna i gdy będę miał juŜ wszystkie dane (subwencję oświatową ,jakie 
pieniądze mamy na przyszły rok) to zobaczymy czy będzie nas na to stać. Teraz jest na to za 
wcześnie ”. 
 
Z - ca przewodniczącego poddał pod głosowanie wniosek Komisariatu Policji w Ornecie. 
 
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 8 głosach „za” , 2 
głosach „przeciw” oraz 1 głosie „wstrzymującym” pozytywnie zagłosowała za przyjęciem do 
realizacji wniosku z Komisariatu Policji w Ornecie w sprawie wsparcia zakup radiowozu nie 
oznakowanego do Komisariatu Policji w Ornecie Komendy Powiatowej Policji w Lidzbarku 
Warmińskim. 
 
Pismo z Komisariatu Policji w Ornecie stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 
 
Radna ElŜbieta Stachura – MoŜejko – Zapytała czy jest moŜliwość dorobienia przejścia dla 
pieszych w bardziej racjonalnym miejscu na wysokości przystanku przy szkole bo  obecne nie jest 
specjalnie wykorzystywane? 
 
Wójt Andrzej Mazur - „ Myślę, Ŝe trzeba sformułować wniosek czy to ze szkoły czy od rady w 
którym trzeba określić dokładnie miejsce przejścia dla pieszych. My wtedy wnioskujemy do 
zarządcy, zarządca powołuje komisję i określa czy jest to zasadne oraz zgodne z przepisami prawa”.  
 
Radna ElŜbieta Stachura - MoŜejko podjęła się sformułowania takiego wniosku. 
 
Radny Stanisław Sienkiewicz – „Co wiadomo na temat przejść w Gronowie. W tej miejscowości 
Ŝadnych przejść dla pieszych nie ma a wypadałoby Ŝeby przynajmniej jedno a najlepiej dwa 
przejścia były. W miejscowości tej zatrzymuje się autobus szkolny z dziećmi ponadto mieszkańcy 
korzystaj z przystanków i tak naprawdę nie prawnie przechodzą przez ulicę”. 
 
Wójt Andrzej Mazur -  „JeŜeli nie ma z dwóch stron chodnika pewnie jest to trudne do 
zorganizowania, bo przejście  powinno być między dwoma traktami pieszymi a tam jest z jednej 
strony.” 
 



Pracownik UG Ireneusz Gołębiewski - „ Jest wniosek p. Sołtys z Zagon o usytuowanie takiego 
przejścia na wysokości parkingu koło zbiornika przeciwpoŜarowego. „Dodał,  Ŝe takie uzgodnienia 
zapadają przy udziale osób oddelegowanych z Zarządu Dróg oraz  z Komendy Wojewódzkiej 
Policji w Olsztynie. 
 
Radny Stanisław Sienkiewicz – „Wojewoda stwierdził, Ŝe za bezpieczeństwo na drogach jest on 
odpowiedzialny i wszystkie wnioski powinniśmy kierować do niego.” 
Zwrócił się do p. I. Gołębiewskiego z następującymi pytaniami: 

− „Czy są planowane jeszcze jakieś naprawy na drodze 1413N Zagony i dalej. „JeŜeli jest taka 
moŜliwość prosiłbym aby komisja rolnictwa przejechała się tą drogą i zobaczyła jak 
sytuacja się przedstawia” . Czy powiat myśli na temat tych dróg cokolwiek na rok przyszły.  

− Chcielibyśmy zorganizować z Pana pomocą spotkanie z Zarządem Powiatu, gdyŜ zgodnie z 
prawem moŜemy.” 

 
Pracownik UG Ireneusz Gołębiewski udzielił następujących odpowiedzi: 

− „Jeśli chodzi o drogę kategorii powiatowej Zagony – Gronowo – RóŜny – Wolnica moŜemy 
uzupełnić Ŝwirem najgorsze miejsca jakie na tej drodze są. 

− JeŜeli chodzi o spotkanie z Zarządem Powiatu mogę po prostu zgłosić problem do Starosty 
oraz do członka Zarządu Powiatu Pana Wojciecha Michańczyka. Postaram się pomóc.” 

 
Radny Stanisław Sienkiewicz - „ Rozmawiałem z Panem Starostą, rozmawiałem z Panem 
Sekretarzem no i nie mam Ŝadnej odpowiedzi. Dlatego teŜ proszę o pomoc w tym kierunku. Czy są 
jakieś plany na temat naszej drogi .” 
 
Pracownik UG Ireneusz Gołębiewski - „ Jeśli chodzi o plan inwestycyjny - nie ma. Utrzymanie 
pozostanie na obecnym poziomie, ewentualnie lekkie zwiększenie finansowe do kilometra. Nic 
więcej.” 
 
Wójt Andrzej Mazur  – „Chce dopowiedzieć na temat inwestycji drogowych powiatu. Jest zasada 
przyjęta przez Pana Starostę, Ŝe robi kolejno w kaŜdym roku w kaŜdej gminie drogę. Nasza kolejka 
była po Bieniewie w Rogiedlach, za cztery lata będzie znowu nasza kolejka i będzie kolejna droga”. 
 
Radny Piotr Trojan  - „Szkoda, Ŝe daliśmy się ustawić w takiej kolejce.  Przez piąty rok 
korzystamy z tak zwanej schetynówki i liczymy na przyszłość. Tylko tak jak kiedyś juŜ 
napomniałem miasto Lidzbark czy Orneta korzystają z innych dobrodziejstw powiatu, bo są 
chociaŜby urzędy które utrzymuje powiat. W związku z powyŜszym jako gmina jesteśmy 
beneficjentem tylko i wyłącznie dróg powiatowych. Apeluje do panów radnych abyście podnosili 
ten wątek, Ŝe my z powiatu korzystamy tylko i wyłącznie z dróg powiatowych i teŜ w remoncie 
tych dróg musimy partycypować własnymi środkami np. droga Rogiedle 200 tys. zł.” 
 
Wójt Andrzej Mazur  - „ Chciałbym przypomnieć panom, Ŝe zarówno w drodze Gronowo na las 
powiat partycypował w naszej schetynówce swoją dotacją, jak równieŜ teraz przy ulicy 
Baranowskiego kwotę prawie 170 tys. powiat zaoferował. „ 
 
Radny Piotr Trojan  – Zwrócił się z zapytaniem kto i z jakimi zadaniami będzie koordynatorem 
gminnym do spraw realizacji Programu Odnowy Wsi Województwa Warmińsko – Mazurskiego? 
 
Pracownik UG Dorota Dunio – Odpowiadając poinformowała , Ŝe niedawno była podejmowana 
uchwała w sprawie przystąpienia dwóch sołectw  do realizacji tego programu, którego wymogiem 
jest powołanie koordynatora gminnego, osoby będącej pośrednikiem pomiędzy sołtysem i  
poszczególnymi grupami sołectwa a Urzędem Marszałkowskim. Koordynator  będzie odpowiadał 
za kontakty pomiędzy jedną a drugą stroną oraz będzie pilnował sołectw aby prawidłowo  



realizowały zadania. 
 
Radny Piotr Trojan  – Zaproponował, aby do protokołów z sesji zamieszczanych na bip - ie 
dołączać równieŜ materiały (informacje), które w protokole zapisane są jako załączniki np.  „Są 
takie rzeczy do których wypadałoby wrócić i zapoznać się z nimi a ich nie ma. Myślę, Ŝe 
powinniśmy wprowadzić to jako normę.” 
 
Sołtys Sołectwa Zagony  Beata Wiewiórska – Zwróciła się do Pana Wójta z prośbą o naprawę 
przystanku, który został rozwalony przez kogoś samochodem. Policja nie znalazła sprawcy. Jest 
pęknięta jedna ściana boczna i tylna. 
 
Wójt Andrzej Mazur  –  „Odpowiedział, Ŝe jak pracownicy skończą robić dach na urzędzie to 
zajmą się przystankiem w Zagonach „. 
 
Odpowiadając Radnemu Piotrowi Trojanowi poinformował, Ŝe „Wszystkie projekty uchwał 
umieszczane są w internecie od początku do końca i jak bym miał teraz rozbudowywać jeszcze raz 
protokół o te jeszcze wszystkie uchwały no to trochę mija się to dla mnie z celem”.  
 
Radny Piotr Trojan – „Akurat programowo to nie jest Ŝaden problem, klikam i wchodzę,  albo 
przenieście państwo Ŝeby nie było w dwóch miejscach i się nie dublowało”. Zaproponował, Ŝeby 
uchwał nie zamieszczać w oddzielnej zakładce tylko pod kaŜda sesją, Ŝeby było wiadomo co 
zostało przyjęte na tej sesji. 
 
Wójt Andrzej Mazur – Poinformował, Ŝe w chwili obecnej ma  NajwyŜszą Izbę Kontroli na temat 
Biuletynu Informacji Publicznej i zobaczy co wykaŜe kontrola. Ponadto dodał, Ŝe jest ustawa która 
określa jak ma wyglądać Biuletyn Informacji Publicznej. 
 
Sołtys Sołectwa Ełdyty Wielkie Wiesław Rosiecki – podziękował radnym za pozytywne 
rozpatrzenie  jego wniosku. 
 
Ad 7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Protokół z ostatniej sesji przyjęto  7 głosami „za” oraz 4 „wstrzymującymi”. 
 
Ad.16. Zamkniecie obrad. 
 
Wobec zrealizowanego porządku obrad Z-ca Przewodniczącego Rady dokonał zamknięcia XVII 
zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
 
 
 
Protokolant:       Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy 
    
Ilona Basałygo       Marian Witkowski 


